
Styrelsemöte orbiTibro 22 augusti.

Närvarande : Ordförande Niclas, Sekreterare Göran, , Martin, Lars, Svante, Celine.

Justerare: Lars

Punkterna:
● Ånabotten open, 14/9 kl.17.30
● KM, bara medlemmar , ej rating

PRO, 2x18 kl.11&15 och Am, 1x18 kl.15. Däremellan Seniordisc KM
Afterdisc, anmälan via anmälan i tjing som kommentar

● Årsmöte 2024, 24/2 kl 9.30

● Damsatsning, Celine tar det vidare
● Banan

Borttagning av gamla 15, ändring av bana 16 och vad det för med sig.
Vit layout: Lämna förslag på layout: kortare, samma par, inte
nödvändigtvis enklare, 1-9 = tillgängliga

● Träslaget 2024 = 6/7
Par, best shot, anpassad. Priser, varupriser och kanske
vandringspriser?

● Ekonomi. KassörSvante föredrog god ekonomi

● Toalett . Kort kommer att lämnas ut till styrelsen & utvalda för toalett i
gympasalen i Smuleberg.

● Lådpraxis. En låda för upphittade disc kommer att sättas upp, med
text:

Upphittade onamnade discar läggs i lådan och sedan efterlyses ägaren i FB-gruppen “orbiTibro
Discgolf”. Finns det namn i discen så kontaktas ägaren. Discar som inte hämtas efter tre (3)
månader används till välgörande ändamål.

● Nästa möte är 3/10 kl. 18

sekreterare: Göran Kornestedt justerare: Lars Peter Henry Berg


